
  

KHKS Håndbold – Dagsorden 
 

Den 25.08.2023 Kl. 19 Sted: KHH Cafeteria 
Mødeleder: Facilitator: Referent: Michelle 

 

Møde nr. 08 

Distribueres til: Bestyrelsen + Lotte Jensen 

Deltagere: Rune, Louise, Michelle, Malene og Jesper 

Afbud fra: Jette 

 

Dagsorden                                            Meddelelser/Forhandling Navn Termin 
1. Dagsorden/Referat  

- Opfølgning og godkendelse  VIGTIGT             
 
 

Tidl. referat er godkendt.    

2. Hovedpunkter 
 
 

Jette har trukket sig som formand pga. sin 
hjernerystelse på ubestemt tid. Bestyrelsen 
har besluttet at konstituere Louise som 
midlertidig formand. Alt kommunikation til 
Jette skal gå igennem Louise. 
Trænere bliver informeret om dette i aften 
9/8 og spillerne dagen efter. 
 
 
Dato for generalforsamling bliver 6/11 kl. 19. 
Peter Holm inviteres som ordstyrer. 
 
 
Budget til halfesten fremlægges på HB 10/8. 
Louise tager med til HB møder som formand. 
 
Høstmarked var en succes. Der blev solgt 
mange pølser. Børnefamilier var glade for at 
det var mere afslappet og børnevenligt. 
 

Michelle 
skriver 
til poul 
om 
formand 
mailen 
 
 
 
Michelle 
laver 
opslag. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
6/9 

3. Orientering formanden           
 

 
 

 

4. Oplæg til beslutning 
 

   

5. Sport og Udvikling v/Louise 
Nyt siden sidst? 
             

U5 mangler træner. Louise kan ikke deltage 
på 2 gange træning om ugen til U9. Vi 
fangede hurtigt nogle dame spillere som 
gerne ville hjælpe. 
 
Der er niveaustævne i KHH i denne weekend, 
men vi stiller ikke selv med hold. 
 

  



  

Stor kredit til Kenneth og hans håndtering af 
U11/U13 spillerne om lørdagen. 
 
U17 er kun et halvt hold, og der snakkes om 
et samarbejde med en anden klub. 
 
Trivselsudvalget (12 pers) mødes første gang 
5/9 og skal være med til at højne fælles 
sociale i klubben. 

6. Økonomi og Administration v/Malene 
Nyt siden sidst? 
                 

Der arbejdes på regnskabet.   

7. Event og Frivillig v/Rune 
Nyt siden sidst?                 
 

Store hestedag er i denne weekend og alle 
frivillige er fundet.  
 
Vi skal snart have fundet frivillige til 
halfesten, ca. 20 stk. 

  

8. PR og Kommunikation v/Michelle 
Nyt siden sidst? 
 

Vi har haft træningstider i avisen; 
Hornsherred. Men tænker at vi fremadrettet 
også er nødt til at have dem i Lejre for at de 
når ud til Ejby mv. Måske skal vi hellere bruge 
facebook end avisen? 
 
Senior kampagnen skal stadigvæk laves og på 
facebook. 
 
Michelle har brug for mere hjælp, og vil 
primær fokusere på eksterne materiale. 

  

9. Eventuelt 
 

Mads Christensen er trådt ind i bestyrelsen 
og hjælper mens Jette er væk. 

  

Næste møde den 11.09.2023 kl. 19 

 

 


